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Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Vida Veronika 

ELTE IK HÖK Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK  Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK  Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK  Mig András 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK  Vasas Máté 

ELTE KolHÖK  Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK (online) Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság (online) Dr. Krasz Péter (elnök) 

ELTE SEK (online) Góczán Pál (elnök) 

ELTE Kollégiumi Központ Dr. Babos János (igazgató) 

ELTE Vezér Úti Kollégium  Király Judit (diákbizottsági elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Az elnök, Varga Réka az ülést 17 óra 30 perckor megnyitja. 

 

1. Aktualitások 

Kollégiumi fejlesztési beruházások állása 

Varga Réka beszámol az előző félévben, a Kollégiumi Központtal kötött szerződésről. 

Kis Zsanett elmondja, hogy a kollégiumi férőhelyet nyert hallgatók közül 619 ember nem 

költözött be a kollégiumokba, és a várólistán szereplő átlagpontszám 20-25 pont körül mozog. 

Ebből 40 ember már le is mondta a kollégiumot, valamint körülbelül 400-an szerepelnek a 

várólistán, amiből 17 hallgató jelölte meg első helyen a VUK-ot. 

Varga Réka köszönti Dr. Babos Jánost, a Kollégiumi Központ igazgatóját. 

Dr. Babos János összefoglalja, hogy a tavaszi normatívafelosztással kapcsolatos 

megállapodásban foglaltak jelenleg hol állnak. A megállapodás tartalmazta többek között a 

VUK vizesblokkjainak felújítását, a NUK-ban fedett dohányzótér létrehozását, az ADK-ban 

betonozási munkálatokat, vagy az Erdős Pál tagkollégiumban szúnyoghálók felszerélést.      Dr. 

Babos János összegzi, hogy az előbb felsoroltak közül már több projekt le is zárult már, de 

mindegyik legalább beszerzési szintre lépett.Kis Zsanett elmondja azonban, hogy a NUK 

kétágyasítási  folyamatai is a megállapodás részét képezték, mely azonban végül meghiúsult, 

azonban ez nagyban hozzájárulna a bentlakók komfortérzetéhez, nem károsítva a 

felhasználható férőhelyek számát, ugyanis eddigi felméréseik szerint eddig a be nem költözött 

hallgatók száma 422, éppen ezért ezt a projektet is véghez lehetne vinni véleménye szerint. 

Dr. Babos János elmondja, hogy rengeteg embernek folyamatban van a fellebbezése is. Ennek 

a 420 főnek a jelentős része be fog költözni. Kis Zsanett elmondja, hogy korábbi évek 

tendenciái alapján a fellebbezők közül nagyjából végül 100 alatti hallgató szokott csak 

beköltözni az ilyen formában elnyert helyeikre, amely még mindig nem jelentene teljes 

töltöttséget, így a projekt továbbra is megvalósítható lenne. Dr. Babos János elmondja, hogy 

ezen adatok tudatában ennek alapján fognak eljárni ezzel a projekttel kapcsolatban is.  

Vida Veronika elmondja, hogy amennyiben a jövőben felmerül ehhez hasonló vitás helyzet, 

az EHÖK elnökség továbbra is nyitott lenne megoldani a kialakult helyzetet ezen a platformon.  
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Tanév további alakulása az energiaválság kapcsán 

Varga Réka tájékoztatta az elnökséget, hogy a múlt csütörtökön tartott vezetőségi 

ülésen megvitatták, hogyan folytatódik a következő félév a kialakult energiaválságra tekintettel, 

és úgy döntöttek, hogy az egyetem decemberben bezár az költségek radikális csökkentése 

érdekében. Néhány kar aggódik az online vizsgákkal kapcsolatban, míg mások fűtési 

problémákat vetettek fel, ugyanis például a TTK épületeiben egyes tereket mindenképp 

bizonyos hőmérsékleten kell tartani az ott tárolt oktatáshoz szükséges kellékek épsége 

érdekében. További aggályokként jelennek meg a tanulás helyszíni költségeinek hallgatókra 

való hárítása is, de Varga Réka elmondja, hogy egyes fűtött területeket szeretnének majd 

biztosítani a hallgatók számára vizsgázáshoz, tanuláshoz.  Az egyetem tervezi, hogy februárban 

online oktatással kezdi a félévet, majd márciusban áttérnek az offline oktatásra. A döntés az 

online vizsgákkal kapcsolatban még nem született meg, ezért erről átfogó kommunikáció nem 

is történt.  Nagymihály Levente felhívta a figyelmet arra, hogy néhány diák tandíjat fizet, és 

minőségi oktatást vár el. Az egyetemnek alkalmazkodnia kell a diákokhoz, nem fordítva, ők és 

ehhez csatlakozva Molnár Levente elmondják, hogy amíg lehet ragaszkodnak majd a jelenléti 

oktatási formához.  Varga Réka folytatja, hogy az egyetem szünetet tart október 31-én és 

november 1-jén.       

Varga Réka elmondja, hogy az ELTE-n belső ellenőrzés lesz újra. 

 

 

2. Egyebek 

Varga Réka 18 óra 55 perckor lezárja az ülést.  

 

 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

Elnöki referens 
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